
Rectificatie verstrekte informatie over klankbordgroep aan de gemeenteraad – Infonota 
22 november 2024 ‘Stand van zaken Regionale Opvanglocatie’ 
 
Link naar de infonota: https://zuidplas.raadsinformatie.nl/document/14850592/1/B+1773+-
+Infonota+Stand+van+zaken+Regionale+Opvang+Locatie_Z24_002583?connection_type=17&connection_id=11199488 
 
Namens een groot aantal leden van de klankbordgroep ROL 
 
Wij voelen ons genoodzaakt om een statement te maken naar aanleiding van de infonota van 22 
november jl., omdat wij onaangenaam verrast zijn over en geschrokken zijn van de handelswijze van 
het projectteam m.b.t. de inhoud van de infonota en het niet afstemmen van de communicatie naar de 
gemeenteraad en omwonenden, met de klankbordgroepleden.  
 
De belangrijkste punten zijn: 

1. Er is géén advies uitgebracht door de klankbordgroep 
In de infonota wordt onterecht de suggestie gewekt dat we als klankbordgroep een advies 
hebben uitgebracht over een Voorlopig Ontwerp (VO). Dit is geenszins het geval. Wij hebben 
geen advies uitgebracht! Er is slechts gereageerd op een presentatie van een uitwerking van 
een variant, in de vorm van een korte feedback ronde. We zijn nog volop in gesprek, ook over 
de invulling van het kavel.  

2. Geen ruimte voor inbreng afwijkend van COA voorkeur 
Ons advies zou anders zijn dan de gecommuniceerde variant. We krijgen stelselmatig geen 
ruimte om onze ideeën in te brengen. Zowel als het gaat om de inpassing van de ROL op het 
kavel, dus de plek waar de gebouwen moeten komen (er worden steeds nieuwe 
belemmeringen door de gemeente en COA opgevoerd als het gaat om een andere situering op 
het kavel dan waar het COA de voorkeur voor heeft), als om het met elkaar bespreken en 
onderzoeken welke kansen er zijn voor o.a. watercompensatie, natuurinclusiviteit, 
groenbeleving, en het stimuleren van ontmoetingen van gezinnen en kinderen buiten de ROL 
voorziening, maar op het kavel.  

3. Belangrijke thema’s zijn nog niet uitgewerkt 
Belangrijke thema’s als sociale veiligheid voor omwonenden en bewoners van de ROL, 
verkeersveiligheid (oversteken), en de regiefunctie binnen de ROL, zijn nog onderwerp van 
gesprek en verre van afgerond. In de communicatie naar buiten toe, zijn dit essentiële 
onderwerpen. Dit is nog niet ‘advies rijp’ en dus is terughoudendheid in de communicatie 
gewenst.  

4. Schending vertrouwen over communicatie afspraken  
In de klankbordgroep van 14 oktober jl. is door veel leden van de klankbordgroep expliciet 
aangegeven, dat communicatie naar buiten toe, zoals de nieuwsbrief ROL, een inloopavond 
voor inwoners, en informatie richting de gemeenteraad, altijd moet worden afgestemd met de 
klankbordgroepleden, zeker wanneer er expliciet over de klankbordgroep wordt 
gecommuniceerd. Hiervoor zijn 2 redenen: 1. Dat de informatievoorziening afgestemd is en 
juist is (over de notulen is na elk overleg veel te doen!) 2. Dat de leden van de 
klankbordgroep zich beschermd voelen in hun rol, in relatie tot buren etc.  
Dit vertrouwen is helaas geschonden, met het verschijnen van de infonota en brief aan 
omwonenden.  
 

Voordat we verder kunnen gaan meedenken over lopende zaken in de klankbordgroep, willen we dat 
de informatie in de infonota wordt gerectificeerd, evenals de communicatie die reeds heeft 
plaatsgevonden naar de omwonenden. In de komende bijeenkomst van 2 december willen we dit 
geagendeerd hebben.  
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